
 
Styrelsemöte 2018-10-21 
 

 

 

 

 

Plats: Båthamnens Klubbstuga 

Närvarande: Gillis Andersson, Per Johnsson, Gunnar Gustavsson, Göran Bengtsson, Carina 

Sunnerås Börjesson, Bengt Unell, Bert Dahlgren, Björn Alfredsson och Mikael Jörgner. Alla i 

styrelsen var närvarande. 

 

 
1. Ordföranden Gillis Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

2. Dagordningen presenterades, det gjordes en ändring och vi la till paragraf 5.5 för 

Framtidsgruppen .  

 

3. Gillis gick igenom föregående mötesprotokoll. Flaggor är beställda och rampen till 

stranden ligger hos kommunens att göra. 

  

4. Göran Bengtsson gick igenom den ekonomiska redovisningen. 

 

5. Per gick igenom Arrendeförhandlingarna. Förhandlingar i arrendenämnden fortsätter 

den 24 oktober 2018. 

 

5.5. Deltagarna i Framtidsgruppen gick igenom vad de kommit fram till på deras möte.   

       En enkät kommer att skickas ut och styrelsen är först att svara på denna.   

 

6. Ett utskick har gjorts till de som har haft Tipspromenaderna där vi tackat för all hjälp 

under året. 

 

7. Inga diskussioner gällande Artistuppträdande gjordes. 

 

8. Gruppen för förbandsstugan kommer att träffas under slutet av året. Gillis är 

sammankallande.  

 

9. Kvarteret Måsen har börjat med planering av arbetet med midsommarfirandet för 

nästa år. 

 

10. Skrivelse till länsstyrelsen om avlopp är gjort tillsammans med vägföreningen. Vi har 

ej hört något men kommunen har börjat med arbetet. 

 

11. Arbetet med Lekplatsen är inte gjort. Mikael ska ta kontakt med kommunen om bidrag 

för upprustning. 

 

12. Övriga frågor:    

 

• Gunnar informerar Regina om sommargympan som startar 2 juli. 

• Förfrågan angående vilda katter - vi tar kontakt med skyddsjägare, men annars 

anser vi att det inte är stugägarföreningens ansvar. 

• Förfrågan angående budget för 2019. Vi ska kolla vad framtidsgruppen får för 

svar på sina enkäter och vad för aktiviteter som kommer. 
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• Vad gäller hundbadet och soptunnorna så har Per och Björn inte kontaktat 

kommunen om detta. De fick i uppgift att göra detta. 

 

 Nästa möte hålls den 29/12 hos Bengt Unell kl. 10.00 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

 

 

…………………………..   ……………………………. 

 Carina Sunnerås Börjesson  Gillis Andersson 

 


